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mm 
jj do 1^*7' nato pa 
^em do upokojit-
54, Prvič se je po-
1̂926 z rudarjem, a 
, 1 ^ tudi z rudar
ja v zimskem času 
nikoli ni prezeba-
jot rudarja vedno 

ilj premoga. Ona pa 
ôt babica na |x>t 

itasu in vremenu: 
jirazu, viharju, me-
iju in to skoraj ve-
ler tedaj še ni bilo 
il kakor dandanes 
ena stotisoče kilo-
ihrib in dol. Takrat 
niso zatekale v bol-
ôr danes, zato so 

JO venomer kldcale na pomoč. 
Naša jubilantka je to pomoč 
opravljala z nesebično požrt
vovalnostjo nad 30 let. Z nje
no plemenito nego je priveka-
lo na beli dan nad tri tisoč 
novorojenčkov. Se danes hra
ni zajetne knjige o vpisih roj
stev, ki jo spominjajo na nek
danje stike z družinami po 
številnih naseljih. 

Leta 1947 se je preselila z 
možem iz Trbovelj v Laško, 
kjer s1^ si uredila lasten dom 
in v zelenju uživata jesen živ
ljenja. 

Rada posedi pred televiaor-
jem, prebira knjige in časopi
se, s smehom sprejema stare 
znance in sorodnike in, če
prav že 80-letna, še sama ob
deluje svoj vrt. 

Kot članica Hortikultumega 
društva in Društva upokojen
cev se rada udeležujem skup
nih izletov po Sloveniji, da 
vidi njene lepote. Kot bivša 
socialna delavka-babica je tu
di zvesta članica RK. 

Ob njenem častitljivem ju
bileju se je vsi Laščani in 
okoiličani radi spominjajo in 
ji iz srca želijo, da bi jo s re 
čevali čilo in zdravo še mno
go let! EDO JELOVŠEK 

LAŠKO 

m v T I M U 
tovarni Izjolacijske-
ila Laško so se v 
sali na ustanovni 
mladinskega akti-

tju. V kolektvu je 
<)Oslenimi tudi sto 
predstavljajo novo 
i klub. Na konfe-
?rejeli novo pro-
•meritev. Dogovo-
» aktivnost na na-
idročjih: problema-
i)dnje, delitev do-
lo organov uprav-
kadrovska politika, 
pomembna pa so 
Mture, športa in 
* dejavnosti. Za 
feo delo v samo-
organih podjetja 
^ posvetiti precej 
svojemu druž;beno 

usposabljanju. 

naloge v bliž 
zajemajo so-

' Jtafeti mladosti, 
orientacijskem 

'in športnih tur-
••»evu mladosti 

A. MAVRI 

NOVI ŠOLI 

''iojj!^^ poslopju v Šempetru. Šola, ki je sedaj 
' Li^*"^^^' "̂"̂ ^̂  ^ deset lepih učilnic s 14 

h pričeli že z gradnjo večje telovadnice 
' 4t| 1,7 milijona dodatnih sredstev. Pri tej 

Sredstev prispevali s samoprispevkom. Solo 
•"vestitorji zadovoljni. Tekst in foto: T. Tavčar^ 

K O N J I C E 

D E L A V S K A 
K O N T R O L A 

Člani medobčinskega sve
ta zveze sindikatov celjskega 
območja so na seji v Žalcu 
sklenili ustanoviti posebno 
komisijo, ki bo pripravljala 
predloge za sestavo delavske 
kontrole v delovnih organi
zacijah. V ta organ bo vsak 
občinski sindikalni svet ime
noval po enega člana. Na se
ji so se odločili, da t o za 
naslednjih šest mesecev se
dež medobčinskega sveta v 
Celju- Kot je znano, je bil v 
prvi mandatni dobi sedež v 
Slovenskih Konjicah, v dru
gi v Žalcu, do letošnjega ok
tobra pa bo v Celju, pri če
mer so upoštevali tudi ob
čino, v kateri ima v določe
nem obdobju sedež svet os
mih občin. 

Y.L. 

Konjice 

GASILCI IN 
100-LETNICA 

Gasilsko društvo v Sloven
skih Konjicah je ena izmed 
redkih tovrstnih organizacij 
na Slovenskem, ki bo letos 
praznovalo že 100 letnico ob
stoja in uspešnega delova
nja. Ustanovljeno je bilo le
ta 1873, svoj pomembni in 
visoki jubilej pa bodo pro
slavljali od 2. do 9. septem
bra letos. 

S prvimi pripravami pro
slav so začeli že proti koncu 
lanskega leta, na eni izmed 
prvih letošnjih sej pa je 
skupščina občine imenovala 
častni odbor za vodenje raz
ličnih akcij in opravil, ki jih 
bo potrebno izvesti v nasled
njih mesecih. V njem je 23 
članov, odgovornih gospodar
skih in družbenih delavcev v 
konjiški komtmi, posamezni 
pa so tudi iz Celja in Ljub
ljane. Vodi ga predsednik 
občine Franjo Tepej. 

Ko so se člani častnega od
bora pred kratkim zbrali na 
prvi seji, so lahko ugotovili, 
da so v vodstvu konjiškega 
gas i l sk^a društva in občin
ske zveze opravih že veliko 
nalog. Tako je predvideno, 
da se bodo slavnostne prire
ditve začele že v nedeljo, 2. 
septembra z velikimi gasil
skimi vajami. Računajo, da 
bo na njih sodelovalo okoU 
400 gasilcev iz bližnje in 
daljne okolice. Potem, ko bo 
med tednom več manjših 
prireditev, pa bo osrednja 
slovesnost 9. septembra. Ta
krat bodo predali svojemu 

namenu prenovljeni in do
grajeni gasilski dom, kjer bo 
kulturni del sporeda z raz
delitvijo pri2aianj in odliko
vanj gasilcem. 

Po izdelanem načrtu bodo 
do tega časa tudi v celoti 
preuredili in deloma dogra-
diU gasilski dom, ki je star 
že 68 let. V njem bodo pri
dobili garaže za štiri avto
mobile, manjšo dvorano za 
sestanke članstva, društveno 
pisarno, v kateri bo dobila 
svoj delež tudi občinska ga
silska zveza, dalje nov stolp 
za sušenje cevi in nujno po
trebno kopalnico. To bo za 
društvo vsekakor velika pri
dobitev, saj sedanji utesnje
ni prostori ne odgovarjajo 
potrebam in delovanju te or
ganizacije. Po iadelanem 
predračimu bodo za vsa ta 
dela potrebovali približno 
510.000 dinarjev. Že opravlje
ni razgovori s predstavniki 
nekaterih večjOi gospodar
skih organizacij pričakujejo, 
da bodo ta sredstva lahko 
zbrati, svoj delež pa je ob
ljubila še poslovna enota za
varovalnice Sava v Celju. Za 
kritje stroškov ramih prire
ditev bodo zagotovili še dru
ge vire finansiranja. Društvo 
bo Izdalo še večje število 
sp>omtnskih kuvert in jih nar 
to prodalo delovnim organi
zacijam, na njih pa je razen 
konjiškega grba zapisana še 
obletnica gasilstva v konjiški 
občini. V. L. 

Nemirno tli v srcih te dni in še bo tlelo — konec b., 
šolskih dni in konec marsičesa lepega, razburljivega in ne
malokrat žalostnega. Odločiti se bo treba, kaj je komu sto 
riti in odločitev najbrž ne bo za vsakega čisto enostavna. 
Tisoče preprek se bo postavilo v tistem odločilnem trenut
ku pred mladega človeka in na koncu bo morala ostati ena 
sama, tista, ki ga bo zapeljala v svet in mu skrojila usodo. 

Podreti to prepreko, bo pomenilo tudi odločiti se za smi
sel, za namen in vsebino življenja. 

Tako nekako razmišljajo tudi dijakinje ekonomske šole 
v Celju. Težav, vsaj velikih, najbrž ne bodo imele — zanje 
se takorekoč bore . . . 

DRAGICA ARLIC iz Vinske 
gore pri Velenju: »Kaj bom 
po končanem študiju, še ne^ 
vem. Ver letno bom kdaj p>o-̂  
zneje izredno študirala, sedaj 
pa bom š a kar naravnost v 
službo. Ta mi je zagotovljena 
pri štipenditorju, komunal 
nem obrtnem centru v Vele
nju, ki bi me štipendiral tudi 
v naprej, če bi hotela. 

Zavedam se, da bo ločitev 
od šolskih klopi težka, da bo 
do predme stopile nove nalo 
ge in da se bo marsikaj spre 
menilo.« 

LEONIDA LUBEJ iz Sešč 
pri Preboldu: »Po končanem 
študiju bom šla v Ljubljano 
na Ekonomsko fakvilteto. Ker 
je stopenjski študij, se bom 
po drugem letu odločila za 
turizem, ki me veseli. Rada 
sem med ljudmi, rada imam 
ždv stik z njfimi. Pisarne ne 
maram. Kje bom dobila šti
pendijo, ne vem, če pa ne bo 
šlo drugače, me bodo vzdrže-
vah doma. Študija se vese
lim, žal pa mi je dijaškega 
življenja.« 

IDA NATEK iz Tabora pri 
Vranskem: »Zelo rada bi šla 
študirat naprej, pa nas je 
doma še pet. Sicer pa bom 
za to še imela priložnost. Žal
ski Juteks mi je dal štipen
dijo in zato bom šla k njim 
v službo. Priznati moram, da 
ee tega kar veselim, ker je 
kolektiv dober, prijazni so in 
složni. To sem spoznala še 
med prakso tn zato mi ni 
hudo, ker ne bom šla naprej.« 

IRENA PAVLIC iz Velenja: 
»V jeseni bom odrinila t 
Ljubljano na Ekonomsko fa
kulteto, štipendiral me bo 
Rudnik Velenje, ki me je 
ixxipiral tudi sedaj. Odločila 
sem se za poslovno smer. 

Ljubljane me je kar nekam 
strah, saj se zavedam, da 
bom kmalu prišla v novo 
okolje, kjer bo treba še bolj 
delati in še bodj resno misliti 
kot do sedaj. Skrbi me tudi 
stanovanje, vendar upam, da 
se bo našlo tudi zame«. 

MARIJA KOZOVINC iz La-
š k ^ a : »Ko se bodo zaprla 
šolska vrata, bom najprej te
meljito Izkoristila piočitnice, 
potem F>a bom šla v službo 
v LIP BOR Laško, na katere
ga me veže tudi pogodba, ki 
me obvezuje, da moram po 
končanem študiju delati pri 
njih. Rada bi študirala. Pre
pričana sem, da bom kdaj 
p>ozneje študij nadaljevala. 

Strah me je pred samostoj
nostjo. Vem, da napak ne 
bom mogla več delati.« 

Vseh pet se je že odločilo tn odločile so se že tudi nji
hove kolegice: pot v svet je odprta, včasih ravna, včasih 
zavita. A pot vendarle je. S štip>endijami ni težav, dekleta 
že čakajo vabila za službe, tudi z visokošolskim študijem si 
ne tarejo glav. Kako lepo bi bilo, če bi laliko rekh z isti
mi besedami za vsak pokhc, ki si ga izbere mlad človek. 
Zaenkrat se lahko pohvalijo menda le dekleta, ki so štiri 
leta družno sedele v klopeh ekonomskih šol po Sloveniji. 

Milenko Strašek 
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